
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 29. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 25
Vil ministeren redegøre for, hvor mange ansøgninger om erstatning, der er blevet be-
handlet af Forsvarets Arbejdsskade- og Erstatningskontor under Aktstykke 425 ordnin-
gen, samt angive, hvor mange procent der er blevet afvist, og hvad den mest hyppige 
årsag til afslag er?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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